



Semi-automatic machine with pneumatic operation suitable for filling and capping doypack-type flexible bags (with nozzle already sealed) with liquid and/or semi-dense products by means of a Doselite volumetric dosing pump. All parts in contact with the product are made of 316L stainless steel and suitable for contact with food, cosmetic, chemical and pharmaceutical products. Available with inert gas injection before capping to increase the shelf life of the product. The cap is screwed by a pneumatic motor with torque regulation. This volumetric dosing unit is capable of filling even viscous products containing particles or soft fibers of suspended product and is also suitable for hot filling.

Machine semi-automatique à fonctionnement pneumatique adaptée au remplissage et au bouchage de sachets souples de type doypack (avec buse déjà scellée) avec des produits liquides et/ou semi-denses au moyen d'une pompe doseuse volumétrique Doselite. Toutes les pièces en contact avec le produit sont en acier inoxydable 316L et adaptées au contact avec des produits alimentaires, cosmétiques, chimiques et pharmaceutiques. Disponible avec injection de gaz inerte avant bouchage pour augmenter la durée de conservation du produit. Le bouchon est vissé par un moteur pneumatique avec régulation de couple.

Cette unité de dosage volumétrique est capable de remplir même des produits visqueux contenant des particules ou des fibres molles de produit en suspension et convient également au remplissage à chaud.

POUCHÉLITE MONOBLOCCO MANUALE PER SACCHE FLESSIBILI
POUCHÉLITE MANUAL MONOBLOCK FOR FLEXIBLE SPOUTED POUCHES
POUCHÉLITE MONBLOQUE MANUEL POUR GOURDES

SISTEMI DI RIEMPIMENTO DOYPACK

Doypack filling system | Remplissage Doypack

